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Het partijbestuur van N-VA Maarke-
dal duidde huidig Maarkedals burge-
meester Joris Nachtergaele aan als 
lijsttrekker voor de komende gemeen-
teraadsverkiezingen in 2018. Joris 
Nachtergaele, die sinds januari 2016 
voltijds burgemeester is van een am-
bitieuze coalitie, die heel wat investe-
ringsprojecten op de rails zette, wil het 
werk graag afmaken en verder door-
gaan op de ingeslagen weg.    

“Welgeteld 4 minuten heeft de be-
raadslaging van het Maarkedalse N-VA 
bestuur geduurd om Joris Nachtergae-
le aan te duiden als lijsttrekker voor 
de komende gemeenteraadsverkiezin-
gen”, aldus Steve De Boever, voorzitter 
N-VA Maarkedal. “Vriend en vijand 
zal erkennen dat onze burgemeester 
zich met hart en ziel inzet voor alle 
Maarkedallers, los van overtuiging, 
rang of stand. De vraag om er nog 
eens 6 jaar bij te doen, lag dan ook 
voor de hand.”

“Maar belangrijker dan die bereikbaar-
heid en openheid, is het gevoerde be-
leid. De gemeente Maarkedal heeft de 
laatste jaren een metamorfose onder-
gaan, en dat op alle gebieden: van de 
interne organisatie over de dienstver-
lening, het communicatiebeleid tot 
alle ambitieuze investeringsprojecten 
die momenteel in volle uitvoering 
zijn. We willen graag op de ingeslagen 

weg verder gaan en geloven dat Joris 
daarvoor de beste garantie is.” besluit 
Steve De Boever. 
“Ik vind het een hele eer om opnieuw 
de lijst voor mijn partij te mogen 

aanvoeren. Maar voor de campagne 
is het nog veel te vroeg. Eerst gaan we 
nog een goed half jaar hard doorwer-
ken vooraleer in campagne-modus te 
gaan. Er staan immers nog heel wat 
projecten op stapel. Burgemeester zijn 
is voor mij een fulltime engagement 
dat ik heel graag nog eens 6 jaar wil 
opnemen, ten dienste van alle Maar-
kedallers”  aldus Joris Nachtergaele.

N-VA Maarkedal telt intussen een 
20-koppig bestuur dat  de volgende 
maanden de 16 andere namen op de 
lijst verder zal invullen. We zullen stuk 
voor stuk kiezen voor mensen die zo-
wel inhoudelijk als qua inzet Maarke-
dal mee vorm kunnen en willen geven, 
elk vanuit hun eigen achtergrond en 
invalshoek.  

Het donkere weer doet 
ons weer hunkeren naar 
die geurende wafeltijd.  

Wel, als voorzitter van N-VA 
Maarkedal mag ik u met trots 
onze vijfde,  heerlijk geurende 
“wafel” (Gazet) aanbieden. We 
hebben mensen die bedenken, bereiden, geduldig 
bakken maar ook mensen die aan de zijlijn toekijken 
en zien of de wafel smaakt.  Een waar samenspel dus.  
Met onze gazet is het niet anders! 

De vijfde editie van de Gazet van Maarkedal betekent 
voor onze partij ook vijf jaar 100%  engagement voor 
een beter Maarkedal. 

Met de aanduiding van burgemeester Joris Nach-
tergaele als lijsttrekker en kandidaat-burgemeester, 
willen wij dit uitdagend gemeentebeleid ook na 2018 
verder zetten. Het werk voor een mooier Maarke-
dal is immers nog niet af. Zoals het iedere wafelbak 
betaamt,  moet er achteraf ook nog opgeruimd en 
afgewassen worden, pas dan is iedereen tevreden.

Het afdelingsbestuur geeft Joris alvast unaniem het 
vertrouwen om zijn waardevolle werk verder te zet-
ten.  

Wij zijn ervan overtuigd dat ook de Maarkedalse 
bevolking weet dat de verdere toekomst van onze ge-
meente met Joris en alle andere N-VA-mandatarissen 
in goede handen is! 

Verder wens ik u uit te nodigen op twee activiteiten 
die binnenkort plaats vinden:  

1. Onze jaarlijkse “Music For Life” activiteit op zater-
dag 16 december 2017, ditmaal ten voordele van 
de VZW De Brug (Home De Kiezel Etikhove) en 
Team Neushoorn 

2. Ons jaarlijks kippenfestijn dat plaats vindt op  
zondag 11 maart 2018.  

Kortom, kom de warmte van onze bestuursploeg 
terug ervaren!

Ik wens alle inwoners warme en gezellige kerstdagen 
en een mooie jaarwisseling toe  met hoop en vertrou-
wen in de toekomst. 

Steve De Boever,  
voorzitter N-VA Maarkedal
Volg het werk van N-VA Maarkedal op de voet 
www.n-va.be/maarkedal 

Beste Maarkedaller Joris Nachtergaele kandidaat- 
burgemeester in 2018

Voltijds Burgemeester Joris Nachtergaele krijgt unaniem het vertrouwen van het bestuur.

Joris Nachtergaele is 40 jaar, geboren en getogen in Maarkedal. Hij kreeg de 
politieke microbe en de liefde voor de gemeente en haar rijke verenigingsle-
ven mee van zijn grootvader, Omer Van Welden. Joris is getrouwd en heeft 2 
kinderen. 
Hij studeerde rechten aan de Universiteit van Gent en Management aan de 
Vlerick Management School. 
Professioneel was Nachtergaele actief als secretaris-generaal van Metal Pack-
aging Europe, een Europese beroepsfederatie van metaalverwerkende be-
drijven. Een functie die hij neerlegde toen hij burgemeester werd. Hij was één 
van de stichters van N-VA in 2001 en lid van het eerste nationale bestuur van 
de partij, waarna hij vervolgens medewerker van huidig Minister-President, 
Geert Bourgeois, en fractiemedewerker in het Europees Parlement werd. 

Wie is Burgemeester Joris Nachtergaele?
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Eén van de doelstellingen in deze legislatuur was het ombouwen van 
de traditionele 11 juliviering tot een echt volksfeest op het gemeen-
teplein. Het nieuwe concept dat werd uitgewerkt door schepen van 
feestelijkheden, Isabel Van Quickelberghe, werd -gezien de hoge op-
komst- duidelijk gesmaakt.  

Er werd gekozen voor een gezellige avondmarkt op het Etikhove-
plein waar jong en oud zich kon amuseren. Naast een 30-tal kraam-
pjes kon men ook genieten van straatanimatie, kinderworkshops, 

muzikale omkadering en als afsluiter een spectaculaire vuurshow. De 
volkstoeloop was zo groot dat rond 21.00 uur zowel de eet- als drank-
kramen volledig uitverkocht waren. 

Een woord van dank dan ook aan de mensen van de dienst Vrije 
Tijd, alle standhouders, muzikanten, artiesten en de vele bezoe-
kers. Dankzij jullie was deze 1ste editie meteen ook een geslaagd 
evenement. Zo geslaagd dat we durven denken aan de start van 
een jaarlijkse traditie.

Avondmarkt lokt meer dan 1000  
bezoekers. 11 juliviering “nieuwe stijl” 
werd duidelijk gesmaakt.

De Maarkedalse bierfluiters, waarschijn-
lijk de gezelligste – en zeker de meest 
volhardende – vereniging, werden dit 
jaar gehuldigd door het gemeentebestuur 
van Maarkedal naar aanleiding van hun 
80-jarig bestaan.  De gemeente liet een 
cartoon maken en overhandigde deze ter 
ere van het jubileum aan de vereniging. 

In zijn toespraak vroeg burgemeester 
Nachtergaele een applaus als aandenken 
aan Elza Couplé die dit jaar overleed . 
Elza was als één van de meest bekende 
inwoners van Louise een trouwe bierflui-
ter. 

Driekoningen 2018 
De driekoningenfeesten in Maarkedal 
naderen met rasse schreden... !

Stip alvast deze data aan in jullie agenda : 

- Vrijdag 5 januari: Maarke-Kerkem

- Zaterdag 6 januari:    
Nukerke en kinderdriekoningenfuif in  
De Wante te Schorisse 

- Maandag 8 januari: Etikhove

- Vrijdag 12 januari: Schorisse

Bierfluiters Louise- 
Marie gehuldigd

Naar jaarlijkse traditie nodigde het gemeente-
bestuur van Maarkedal alle nieuwe inwoners 
van de gemeente uit voor een kennismaking. 

De burgemeester en schepenen gaven in 
hoogsteigen persoon een rondleiding in het 
gemeentehuis, terwijl de medewerkers van 
de gemeente een woordje uitleg gaven bij de 
verschillende diensten. Een 70-tal nieuwe 
inwoners kwamen op de uitnodiging af en 

maakten ook kennis met een aantal ver-
enigingen en handelaars uit Maarkedal. Zij 
hadden informatiestandjes opgesteld in het 
gemeentehuis.

In zijn voorstelling van de gemeente drukte 
burgemeester Joris Nachtergaele de hoop 
uit dat de nieuwe inwoners niet enkel in 
Maarkedal komen wonen, maar dat ze de 
gemeente vooral ook willen beleven.

In 2001 verbroederde Maarkedal met de 
Tsjechische stad Horšovský Týn. Sinds-
dien worden de contacten goed onder-
houden en worden regelmatig wederzijdse 
bezoeken gepland. Zo werd in het voor-
jaar het schepencollege van de gemeente 
Maarkedal naar Horšovský Týn uitgeno-
digd voor de herdenking van de bevrijding 
door de Amerikanen in 1945. In het najaar 
was een delegatie van Horšovský Týn dan 

weer te gast in Maarkedal ter gelegenheid 
van Kermis Louise. 
Het stadje Horšovský Týn is gesitueerd 
in de vallei van de rivier Radbuza in het 
zuidwesten van de Pilsnerregio. De toeris-
tische hotspots zijn het imposante kasteel 
met aanliggend park, het goed bewaarde 
historisch centrum en de St. Apolinaire-
kerk en de St. Peter en St. Paulkerk. Zeker 
de moeite om eens te bezoeken!

Nieuwe inwoners verwelkomd 
in Maarkedals gemeentehuis

Verbroedering met Horšovský Týn

Een 70-tal nieuwe inwoners kwamen op de uitnodiging af.

Officiële ontvangst eerst in Horšovský Týn en enkele maanden later in Maarkedal.

Naast een 30-tal kraampjes kon men ook genieten van leuke straatanimatie, kinderworkshops, muzikale omkadering en een vuurshow.
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Kinderen op een onderzoekende wijze 
laten kennis maken met techniek en 
technologie. Dat is het doel van de tech-
niekacademie aldus schepen van onder-
wijs, Isabel Van Quickelberghe. 

Via 12 concrete workshops worden kin-
deren op een unieke manier in contact 
gebracht met chemie, hout, metaal/kunst-
stof, elektriciteit, elektronica, informatica/
robotica.  Er is begeleiding door 2 tech-
niekmentoren. Ook zal een actief bedrijfs-
bezoek worden gedaan. 

Na een eerste succeseditie dit jaar kan 
men nu inschrijven voor de volgende. Dat 
kan vanaf 16 december 2017. Het aantal 
deelnemers is beperkt tot 20 per groep. 
De deelnameprijs bedraagt €50, materiaal 
en verzekering inbegrepen, en er is een 
fiscaal attest zodat tot 45% gerecupereerd 
kan worden. Voor het 2e kind van hetzelfde 
gezin ontvangt u €5 korting.

Zit je dus in het vijfde of zesde leerjaar? 
Ben je graag creatief bezig? Wil je mensen 
helpen en de wereld verbeteren? Krie-
belt het om zelf van alles te maken, maar 
ontbreekt het je aan basiskennis? Dan is 
de Techniekacademie Maarkedal ideaal 
voor jou! In een leuke sfeer zal je heel wat 

opsteken. Je maakt kennis met gereed-
schap en materialen, je leert dat techniek 
vele gezichten heeft en je zal een aantal 
technische systemen maken.

Wacht dus niet langer en schrijf je vlug in 
want de plaatsen zijn beperkt. Meer info op 
www.techniekacademie-maarkedal.be

Bal bij de burgemeester: 
u was weer geweldig!

Tweede editie techniekacademie

Maarkedal voortrek-
ker klimaatbeleid 

Begin dit jaar engageerde Maarkedal 
zich samen met 12 buurgemeenten, de 
provincie Oost-Vlaanderen, streekinter-
communale SOLVA en Streekoverleg 
Zuid-Oost-Vlaanderen, om de uitstoot van 
broeikasgassen drastisch terug te dringen.  

Zo willen we de CO2-uitstoot op het vol-
ledige grondgebied met 40% verminderen 
tegen 2030 ten opzichte van 2011. Daar-
naast zullen we ook maatregelen nemen 
om de negatieve effecten van de klimaat-
verandering, zoals erosie, wateroverlast of 
verdroging, zo veel mogelijk te verzachten. 
Dat gaan we uiteraard samen doen met 
inwoners, handelaars, bedrijven, vereni-
gingen en landbouwers.

In Maarkedal voelen wij de gevolgen van 
de klimaatverandering vooral op het vlak 
van wateroverlast. De stormen die meer 
en harder toeslaan dan vroeger leiden er-
toe dat Maarkedal regelmatig het nieuws 
haalt. Het is duidelijk dat we als bestuur 
maatregelen moeten nemen. De aanleg 
van buffers en waterbekkens zullen niet 
volstaan. 

Een klimaatgezond beleid uitstippelen 
is niet enkel weggelegd voor politici. Ben 
je ook bezorgd over ons klimaat? Wil je 
weten hoe we in Maarkedal de grootste 
klimaatwinst kunnen boeken? Heb je 
goede ideeën of wil je samen met anderen 
initiatief nemen?

Kom dan op 18 januari 2018 naar de 
Klimaattafel van Maarkedal! We denken 
er na over hoe we samen een gezonde, 
groene, veilige, duurzame … kortom een 
aangename omgeving kunnen maken 
voor alle inwoners.

Meer info via  
https://www.maarkedal.be/klimaattafel

Op zaterdag 19 augustus vond de tweede edi
tie plaats van het bal van de burgemeester in 
de tuin van burgemeester Joris Nachtergaele. 
En het werd opnieuw een schot in de roos. 
Een kleine 1000 Maarkedallers kwamen sa
men vieren tot in de vroege uurtjes. Het werd 
een echt dorpsfeest waar men oude vrienden 
en nieuwe buren ontmoette en waar iedereen 
zich welkom voelde.    

De avond werd rustig gestart onder begelei
ding van het team van “Radio Modern” dat 
ons terugbracht naar de fifties, inclusief dans
initiatie. Na middernacht zorgde DJ Reynders 
voor een “old school fuif” tot in de vroege 
uren. 

DATUM BAL BIJ 
DE BURGEMEESTER 2018: 

Zaterdag 18 augustus 20.00 uur, Ladeuze

Een kleine 1000 Maarkedallers kwamen dansen tot in de vroege uurtjes.

Op een unieke manier leerden de kinderen kennis maken met robotica.
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In onze gemeente liggen een pak oude we-
geltjes, die door de jaren heen in onbruik 
zijn geraakt. Vele wegeltjes hebben hun 
nut verloren, andere kunnen daarentegen 
opnieuw veilige en leuke wegen worden 
om naar school, werk of winkel te wande-
len of te fietsen.

In het begin van de legislatuur besliste het 
gemeentebestuur daarom om voor elke 
deelgemeente een tragewegenplan op te 
maken. Dit gebeurt telkens via een partici-
patief proces waarbij inwoners en vereni-
gingen geconsulteerd werden, waarna het 
tragewegenplan kan worden voorgelegd 
aan de gemeenteraad.

Etikhove
Het eerst trage wegenplan, dat werd 
goedgekeurd, was dat van Etikhove 3 jaar 
geleden. De heraanleg van het pad langs de 
Nederaalbeek is een eerste resultaat van 
dit plan.

Maarke-Kerkem en Schorisse
Begin dit jaar werd het tragewegenplan 
van Maarke-Kerkem en een deel van Scho-
risse door de gemeenteraad goedgekeurd.

Nukerke
Tegen eind dit jaar zal ook het tragewegen-
plan van Nukerke en de rest van Schorisse 
afgerond kunnen worden waardoor het 
volledig grondgebied van Maarkedal in 

kaart zal gebracht zijn. Zo komen we voor 
Maarkedal tot een alomvattend plan van 
wandel-, fiets- en ruiterpaden, die voor 
Maarkedal een echte meerwaarde zullen 
zijn.

Schepen van milieu Frederik van Nieu-
wenhuyze: “Met de goedkeuring van 
deze trage wegenplannen worden vele 
kilometers wandel- en ruiterpaden weer 
opengesteld voor het publiek. Bij de 
opmaak van de plannen werd zoveel 
mogelijk rekening gehouden met de 
belangen van de lokale landbouwers. 
Wegen die dwars door percelen gingen, 
worden verplaatst naar perceelsranden, 

waardoor de betrokken partijen er geen 
hinder van zullen ondervinden.”

Nieuw materieel
We hebben ook enkele bijkomende inves-
teringen inzake materieel gedaan, zodat 
ons trage wegen efficiënter onderhouden 
kunnen worden. Zo hebben we een kleine 
ruwterreinmaaier aangekocht voor het 
maaien van de smallere trage wegen, die 
voorheen met de bosmaaier gemaaid 
werden, wat een zeer arbeidsintensieve 
klus was. Er werd ook een minitractor met 
klepelmaaier aangeschaft om de loswegen 
en bredere trage wegen vlot te kunnen 
maaien.

Op 17 mei 2017 konden alle 10-14-jarigen 
in Maarkedal deelnemen aan de fietsklas-
sieker “Dwars door Maarkedal”. Schepen 
van onderwijs, Isabel Van Quickelberghe, 
vond dit ook het ideale moment om “de 
Schoolroutekaart Maarkedal” te onthullen.

”De schoolroutekaart kwam er na heel wat 
overlegsessies tussen de schooldirecties 
van Maarkedal, de dienst Mobiliteit van de 
provincie Oost-Vlaanderen, de politie en 
onze gemeente. We riepen hierbij ook de 
hulp in van ouders, leerkrachten en leer-
lingen. Op de website www.route2school.
be konden ouders zich registreren en 

aangeven welk traject hun kind volgt naar 
school en welke knelpunten hierbij worden 
ervaren.”

Ook de leerlingen werden nauw betrokken 
bij de opmaak van de schoolroutekaart. 
Zo gingen de leerlingen ook op stap met 
de juf om foto’s te nemen van gevaarlijke 
verkeerssituaties in de schoolomgeving. 
“Zo ontstond uiteindelijk de schoolroute-
kaart, die een overzicht geeft van de veilige 
fietsroutes naar school, de bib, de jeugdlo-
kalen, het Gemeenschapscentrum, ...”, gaat 
schepen Van Quickelberghe verder. “Met 
deze schoolroutekaart willen we de kinde-

ren aanmoedigen de fiets te gebruiken om 
veilig hun bestemming te bereiken.”

Kolpaartstraat  
Bij het begin van het nieuwe schooljaar 
werden in de Kolpaartstraat nieuwe 
verkeersborden geplaatst voor een 
keerverbod. Ouders die hun kinderen met 
de wagen ‘s ochtends brengen of ‘s avonds 
ophalen in het GO! Omer Wattez, mogen 
dus niet meer omkeren in de straat. “Dit 
zal de veiligheid van de schoolgaande 
jeugd zeker ten goede komen”, aldus 
schepen van onderwijs, Isabel Van 
Quickelberghe.

Maarkedal bant zwaar 
vrachtverkeer op verbin-
dingswegen N8 en N457   
Eind september zette de Maarkedalse 
gemeenteraad het licht op groen voor een 
tonnagebeperking van 3,5 ton op de Eiken-
berg, Varent, Boigneberg, Kokerellestraat, 
Kapelleberg en Ladeuze.

“We merken de laatste maanden en jaren 
een toenemende verkeersdruk van zwaar 
verkeer op plaatsen waar dat niet zou 
moeten”, vertelt burgemeester Joris  
Nachtergaele. “Dat komt deels door de 
kilometerheffing en deels doordat bestuur-
ders aan de hand van GPS-systemen de 
kortste routes zoeken. Die lopen kriskras 
door onze gemeente.

“Het zware vrachtverkeer brengt niet 
alleen de verkeersveiligheid in het ge-
drang. De draagkracht van onze wegen is 
er niet op voorzien en in sommige huizen 
ontstaan er scheurtjes door het vracht-
verkeer”, aldus schepen van mobiliteit 
Frederik Van Nieuwenhuyze.  Op de 
tonnagebeperking zal wel een belangrijke 
uitzondering gelden: landbouwverkeer en 
plaatselijk verkeer zal nog steeds langs de 
binnenwegen mogen rijden.

Maarkedal mag dan wel het zwaar verkeer 
bannen tussen de N8 en de N457, het plaat-
je is pas compleet als ook Oudenaarde de 
beperking doorvoert voor de straten op 
haar grondgebied.  

Het Marca : 
de transformatie!  
Momenteel zijn de verbouwingswerken in 
het Marca nog volop bezig.
De werken in het torengedeelte, die in 
eigen beheer zijn uitgevoerd, zijn zo goed 
als afgewerkt. Op dit moment zijn gespe-
cialiseerde firma’s bezig met de nieuwe 
vloeropbouw en het plaatsen van de ver-
warming en de ventilatie.
Aansluitend volgen dan nog aanpassings-
werken aan de elektrische installatie en 
wordt het schrijnwerk aangepast in functie 
van de toegankelijkheid van het gebouw.
In het koorgedeelte zal begin volgend jaar 
een nieuw podium geplaatst worden.
Als alles volgens de planning verloopt, 
kunnen de deuren van het Marca in het 
voorjaar 2018 opnieuw open gaan.

Bouw van jeugd- en 
bewegingscentrum
weldra van start!

De voorbije maanden werden de oude gebou-
wen langsheen de Maalzaakstraat ontruimd. 
Voor de huidige gebruikers van de Maalzaak 
werd nieuw onderdak gezocht. 

Wie zit waar tijdens de bouwwerken?  
• De speelpleinwerking trekt naar de Vrije Ba-
sisschool van Etikhove. 

• De tekenacademie en de Heemkundige Kring 
Businarias krijgen een stek in de oude pastorij 
van Schorisse. 

• KVVV Ardennen blijft het oefenterrein ge-
bruiken gedurende de bouwwerken.

Alle trage wegen in kaart gebracht

Veilig terug naar school in Maarkedal 

Infrastructuur en Mobiliteit

Na het fietsen van de fietsklassieker “Dwars door Maarkedal” werd de schoolroutekaart officieel voorgesteld.

Vele kilometers wandel- en ruiterpaden worden weer opengesteld.
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Hevige regenval zorgde de laatste jaren  ter 
hoogte van de verbinding van de Diericks-
straat met de Tenholestraat steevast voor 
een modderstroom die zich een weg baant 
van de akkers gelegen Turkije, Dieriksstraat 
naar het laagst gelegen punt. De Meers-
straat verandert steevast in een rivier. 

Ter hoogte van de kruising wordt zo telkens 
over een 100-tal  m2 een modderlaag van 
10 cm dik gecreëerd, die telkens door de 
technische uitvoeringsdienst dient geruimd 
te worden.

Het is duidelijk dat enkel met ingrijpen-
de maatregelen iets aan de problema-
tiek kan worden gedaan. Daarom nam 
de gemeente het initiatief om samen te 
zitten met de diensten van de provincie en 
enkele private eigenaars van aangrenzende 
percelen om te onderzoeken wat kan ge-
daan worden. En dat leidt nu tot de eerste 
resultaten. Door middel van erosiestroken 
en buffergrachten zouden de problemen 
daar binnenkort tot het verleden moeten 
behoren. De werken zijn gepland voor de 
zomer 2018.

Een aantal maanden geleden werden de 
inwoners van de Kolpaartstraat uitgeno-
digd voor een bewonersvergadering. 

Daar werd gediscussieerd over de zin of on-
zin van eenrichtingsverkeer, de aanleg van 
een fietspad en het voorzien van groen- 
elementen.  

Het schepencollege heeft rekening gehou-
den met de opmerkingen die naar voor 
werden gebracht, de knoop doorgehakt en 
het studiebureau de opdracht gegeven een 
finaal ontwerp op te maken. 

De krachtlijnen: 

• Er komt een vrijliggend fietspad langs de 
Kolpaartstraat die de Langestraat langs-
heen de begraafplaats met de fietspaden 
langs de N457 zal verbinden. 

• Ook het 2-richtingsverkeer blijft behou-
den, maar daar waar er te weinig plaats 
is, komen er wegversmallingen, met een 
voorrangsregeling in de richting van het 
dorpsplein. 

• Het verbod om te keren in de straat zal 
blijven.

• Aan de school en aan beide uiteinden van 
de straat komt een verkeersplateau. Ter 
hoogte van de school komt een groene 
dorpsplek met extra parking. 

Momenteel wordt de studie van de riolerin-
gen en waterbuffering uitgewerkt, daarna 
zal getracht worden de nodige grondin-
names in der minne aan te kopen. Indien 
deze grondinnames vlot verlopen, kan na 
de zomer van 2018 gestart worden met de 
werken.

Maarkedal investeert! 
Openbare werken

WATERPROBLEMATIEK TENHOLE

Op de Tenhoutestraat is de kapotte brug 
over de Pauwelsbeek ondertussen vervan-
gen. Maar daar blijft het niet bij. 

De Tenhoutestraat is immers al jaren een 
probleemplek.  
Oplapwerken voldoen niet langer om de 
weg toegankelijk te houden. Een fundamen-
tele aanpak waarbij de straat volledig wordt 
heraangelegd was nodig. En daarbij werd 
gekozen voor een aanleg in kasseien. Zo 
krijgt Maarkedal er meteen een gloednieu-
we kasseihelling bij. Tenhoutte in de Ronde 
Van Vlaanderen? Wij zijn alvast voor.   

Stand van zaken restauratie  
kasseiwegen. 
Voor de  restauratie van de beschermde 
(versleten) kasseiwegen, hebben we in het 
begin van deze legislatuur restauratiedos-
siers ingediend. Deze kasseiwegen res-
taureren  is  voor een kleine gemeente als 
Maarkedal financieel enkel haalbaar met 
een restauratiepremie.

Het dossier Stationsberg-Steenbeekdries 
en Mariaborre werd in 2013 ingediend en 
in 2014 ontvankelijk verklaard, de subsi-
dies zouden  tegen 2018 kunnen toege-
kend worden, waarna gestart kan worden 
met de heraanleg.

Voor het dossier Eikenberg  en het dossier 

Donderij zal dit eerder 2020 zijn. 

Daarom werd in het voorjaar van 2017 de 
zijstroken van de Eikenberg en het deel dat 
reeds geasfalteerd werd in het verleden, 
voorzien van een nieuwe asfaltlaag.

De werken voor de trage weg langs de beek 
in Etikhove zijn zo goed als afgerond, er 
moeten nog enkele slechte betonvakken 
vervangen worden en 2 brugjes geplaatst 
worden. Verwacht wordt dat de twee brug-
jes in de loop van januari 2018 kunnen 

geplaatst worden en dat we dit pad kunnen 
inhuldigen met een flinke winterwandeling. 
Het Regionaal Landschap Vlaamse Arden-
nen zal in de winter in samenwerking met 
de Maarkedalse scholen de beplanting langs 
het pad voorzien.

HERAANLEG KOLPAARTSTRAAT

TENHOUTESTRAAT, ONZE NIEUWE
MAARKEDALSE KASSEIHELLING AANLEG HOLLEBEEKPAD 
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Meer dan 30% in 2030 
Het is alom geweten dat Vlaanderen ver-
grijst: het aantal 65-plussers zal in Vlaande-
ren tegen het jaar 2030 stijgen van 1,2 mil-
joen naar 1,6 miljoen. Zo zal in Maarkedal 
in het jaar 2030 meer dan 30% procent 
van de bevolking 65-plusser zijn. Vandaag 
is dat nog maar 22,5 %. 

Daarmee bevestigen de cijfers van de Stu-
diedienst van de Vlaamse regering een ten-
dens die reeds  merkelijk zichtbaar is in het 
straatbeeld van Maarkedal: onze gemeente 
veroudert in sneltempo.

De Vlaamse bevolking vergrijst echter lang 
niet in elke gemeente even snel. In steden 
als Gent, Antwerpen en Mechelen daaren-
tegen blijft het aantal senioren in het jaar 
2030 lager dan 20 procent.  

Bevolkingsprofiel Maarkedal 
OCMW-raadslid Steve De Boever nam het 
bevolkingsprofiel van Maarkedal met bij-
zonder veel aandacht onder de loep. “Om 
behoorlijk te kunnen besturen, is het nodig 
om te weten wie er in Maarkedal woont. 
Betrouwbare cijfers zijn hiervoor van groot 
belang. Extra nuttig zijn de prognoses die 
door de Studiedienst van de Vlaamse Re-
gering werden gedaan; een absolute must 
voor partijen en politici die in de toekomst 
Maarkedal zullen besturen.”

Vandaag telt Maarkedal 6354 inwoners. 
Daarvan zijn er 504 inwoners ouder dan 
80 jaar. In 2030 zal het aantal Maarkedal-
lers volgens prognoses zijn afgenomen tot 
6082 inwoners, maar de oudste groep, onze 
80-plussers, neemt toe tot 589 mensen. 

Het huidige bestuur, maar vooral de be-
sturen in de volgende legislaturen moeten 

zich hierop voorbereiden door te voor-
zien in goed uitgebouwde zorg voor onze 
ouderen én door jonge gezinnen in Maar-
kedal te houden of te overtuigen om naar 
onze gemeente te verhuizen.

Focus  
Door de snelle vergrijzing dient de focus 
van het sociale beleid in Maarkedal echt op 
ouderenzorg te liggen. De realisatie van de 
serviceflats in Nukerke, na overleg tussen 
het OCMW en de vzw Werken Glorieux, is 
hiervan een mooi voorbeeld. Vermeldens-
waardig is ook de huidige hoge kwaliteit in 

ons woonzorgcentrum tegen een aanvaard-
bare ligdagprijs.  

Thuis blijven wonen 
Maar eerst en vooral moeten we de senioren 
zo lang mogelijk de kans geven om thuis te 
kunnen blijven wonen. Het OCMW biedt nu 
hiervoor al volgende diensten aan:  

- maaltijddienst aan huis 
- poetsdienst 
- Minder mobiele centrale 
- regelmatig bezoek van onze maatschap-

pelijk werkers bij behoeftige inwoners.  

Kleinere bijkomende acties  
De komende vergrijzingsgolf verplicht ons 
dat de inzet van thuisdiensten verder moe-
ten worden opgekrikt. Maar ook bijkomen-
de kleinere acties zijn absoluut noodzakelijk 
om het langer thuisblijven voor iedereen 
mogelijk te maken:  

- acties tegen vereenzaming 
- gezondheidsacties zoals valpreventie, 

regelmatig bewegen en kankerpreventie  
- regelmatig contact tussen het OCMW 

met huisartsen, thuisverpleging, bejaar-
denhulp en mantelzorgers. 

Dertig tinten grijs in Maarkedal 

De verplichte integratie van het OCMW 
in de gemeentelijke werking werd dit jaar 
maximaal vervroegd uitgewerkt.

Volgens OCMW-raadslid Krist Vankeirsbilck 
is het de bedoeling om voor beide bestu-
ren zo veel als mogelijk efficiëntiewinsten 
te realiseren op administratief vlak en de 
dienstverlening aan de bevolking verder te 
verbeteren.

De huidige gemeentesecretaris, mevr. Lesley 
Jourquin, is nu ondertussen ook de waarne-
mende OCMW-secretaris geworden. Hier-
door kunnen het beleid van de gemeente en 
OCMW verder optimaal op elkaar worden 
afgestemd en komt er eenheid van leiding 
van het personeel.

Wat betekent dit concreet?
Vanaf januari 2018 zullen alle personeelsle-
den van de gemeente en het OCMW gehuis-
vest worden in het administratief centrum. 
De ondersteunende diensten (financiën 
en personeel) van beide besturen smelten 
samen en de sociale dienst van het OCMW 
wordt ondergebracht in de Afdeling Leven 
en Welzijn. “Alle sociale vragen (leefloon, 

pensioen, ...) worden zo verenigd aan één so-
ciaal loket” verduidelijkt Krist Vankeirsbilck.

Kind en Gezin verhuist naar 
OCMW-gebouw
Sinds 1 november 2017 is de dienst Kind en 

Gezin verhuisd naar de benedenverdieping 
van het OCMW-gebouw. De politie heeft op 
haar beurt de vrijgekomen lokalen van Kind 
en Gezin ingenomen. Je vindt de politie dus 
nog steeds op hetzelfde adres, maar nu wel 
op het gelijkvloers.

Integratie OCMW in gemeenteIedereen heeft recht 
op vakantie, ook 
in Maarkedal
Veel mensen gaan ieder jaar op vakantie. 
Maar dit is niet voor iedereen evident. 
Vooral kansarmen beschikken niet over 
de financiële middelen om op reis te 
gaan. Onderzoek van Toerisme Vlaan-
deren toont immers aan dat voor één 
Vlaming op zeven (14,5%) een weekje 
vakantie onbetaalbaar is. Omdat vakan-
tie een basisrecht is en het mensen terug 
onder de mensen brengt, zal het OCMW 
van Maarkedal, op voorstel van raadslid 
Steve De Boever voortaan actief samen-
werken met het Steunpunt Vakantiepar-
ticipatie.
Dit steunpunt is een dienst van Toeris-
me Vlaanderen die een vakantieaan-
bod uitwerkt voor alle mensen die door 
financiële beperkingen of bijzondere 
moeilijkheden zelf niet op vakantie of 
daguitstap kunnen gaan. Om in aan-
merking te komen, wordt onder andere 
rekening gehouden met het inkomen en 
andere criteria zoals schulden en medi-
sche kosten. Meer info kan men verkrij-
gen bij de Sociale Dienst van het OCMW. 
(055/397713)

Sporten als je senior (50+) bent,  is net zo belangrijk als goed eten en drinken. Bewegen is immers het goedkoopste medicijn 
met de gezelligste bijwerking!

De dienst Kind en Gezin heeft een nieuwe thuis: het oud OCMW-gebouw,  
Etikhovestraat nr. 1.
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20 jaar terug, het jaar 1997
Dat Businarias in zijn documentatiecentrum heel wat heemkundig 
waardevol materiaal bezit, is voor iedere Maarkedaller bekend. Opnieuw 
snuisterden we in de rijke verzameling krantenknipsels, deze keer naar 
die van 20 jaar geleden. Die rijke verzameling werd vooral samenge-
bracht door Roger Lodens uit Nukerke. Wellicht weten velen dat het 
documentatiecentrum onlangs verhuisde naar de pastorij van Schorisse 
want het oude gebouw in de Maalzaak werd afgebroken en er komt een 
nieuw jeugd- en bewegingcentrum “De Maalzaak” waar het documenta-
tiecentrum dan ook zal in onder gebracht worden.

OCMW - Terugblik

Dertig tinten grijs in Maarkedal Woensdagnamiddagopvang O.MA blijft 
groeien en krijgt daarom extra middelen
Het opvanginitiatief O.MA van het OCMW 
Maarkedal is een echte vaste waarde gewor-
den in de dienstverlening van het OCMW 
naar de jonge gezinnen toe. O.MA werd 
eind 2013 opgericht op initiatief van toenma-
lig OCMW-voorzitter Joris Nachtergaele en 
schepen van onderwijs Isabel Van  Quickel-
berghe om het gebrek aan buitenschoolse 
kinderopvang in Maarkedal op te lossen.

Gestart in 2013 als pilootproject met 10 
kinderen komen er nu elke woensdagna-
middag zo’n 25 tot 30 kinderen naar de 
buitenschoolse opvang van het OCMW, die 
voor alle Maarkedalse kinderen doorgaat 
in de gemeenteschool van Maarke. 

Volgens OCMW-raadslid Steve De Boever 
tonen deze cijfers in de eerste plaats aan dat 
de Maarkedalse kinderen graag naar O.MA 
komen en dat de jonge gezinnen dit initiatief 
bovendien echt waarderen, wat vooral een 
pluim op de hoed is voor het opvangteam.

De stijging is vooral merkbaar in het aantal 
kleuters.  Daarom heeft het OCMW-bestuur 

beslist om te investeren in zowel bijkomend 
personeel als extra werkingsbudget. Zo 
staan er nu elke woensdagnamiddag 3 vaste 
medewerkers paraat om de opvang efficiënt, 
veilig en zinvol te laten verlopen. 

Ook het werkingsbudget voor dit jaar werd 
opgetrokken:  dit wordt gespendeerd aan 
knutselmateriaal, duurzaam speelgoed en 
voor de bereiding van het vieruurtje: soms 
zijn dit door de kinderen zelfgemaakte hapjes.

Integratie OCMW in gemeente

Kinderen ontwerpen en maken zelf kledij. 

Terwijl in De Wante de KVLV-modeshow liep, kregen de kinderen de kans om hun 
creativiteit bot te vieren. “Enkele zaken werden wel reeds vooraf gemaakt, maar 
de kinderen mochten daar nu een persoonlijke tintje op aanbrengen”, zei Kristel 
Vanderbrocht. Er werd gewerkt rond vier thema’s : nachtkleding, vrije tijd, feest-
kleding en trouwkleding.
“Stefanie D’Haeyer, Charlotte Vossen en Caroline Collet laten hun inspiratie los op 
de witte pyjama’s waar ze strepen en sterren op aanbrengen. Niet echt moeilijk, 
maar we proberen er wel een persoonlijk tintje aan te geven. Ze zullen nogal staan 
kijken als we op het podium komen, lachen ze. Tineke Vermeulen heeft de trouw-
jurk aangepast aan de smaak van Katrien Sergeant, die straks op het podium de 
gelukkige bruid mag zijn.” Niet alleen meisjes maar ook jongens speelden mee. “Al-
exander Vossen loopt fier rond in zijn nieuwe outfit. Samen met andere kinderen 
maakte hij originele draagbare kledij. “Ik was liever een rover geweest, maar het is 
een koningspak geworden”, toont hij.”

Ruitersport vraagt discipline

De meer dan vijftig ruiters die aange-
sloten zijn bij de Landelijke Rijver-
eniging Vlaamse Ardennen (LRV) 
demonstreerden op zondag 22 
september hun kunnen in dressuur 
en voltige tijdens een happening in 
de Weitstraat te Nukerke. Tom Van 
Quickelberghe (16j) uit Maarke 
en Dieter Laemont (15j) en nog 
tal van anderen doen mee zowel 
met voltige en de carrousel.
“Ik denk toch dat wat we hier 
brengen zeker mag gezien zijn, 
zegt voorzitter Willy Matton. 
Aan dergelijke ruiterhappening 
gaat heel wat voorbereiding voor-
af. Wat onze ruiters het voorbije jaar hebben aangeleerd, 
getuigt van een hoog niveau… Dat bij de ruitersport discipline vereist is, is duidelijk 
te zien bij het openingsnummer. De ruiters verschijnen in traditionele outfit met pandjesjas en hoge 
hoed. Wat LRV hier presteert, bewijst toch dat ze het ernstig menen, vinden Franklin Langie en Luc 
Depoorter. ” 

Maarke wordt een nieuw 
bos rijker.
Ludo Bauwens (32 j) wou alvast 
onze groene long een stukje ver-
stevigen en dat in een tijd waarin 
nog steeds veel bomen moesten 
sneuvelen. Samen met de elfjari-
ge Hilson De Clercq startte Ludo 
de aanplanting van een bos in 
de Kokerellestraat in Maarke. 
“Groen, groen, groen …, alles 
is groen. Dit waar-of- niet-
waar-hitje van de Schalkse Ruiters 
kon zeker ook het lijflied zijn ten huize van Bauwens. Al van 
kleinsaf droomde Ludo Bauwens van een eigen bos. Deze week kon hij zijn wensdroom 
realiseren. Vorig jaar kochten wij dit perceel bouwgrond met aanpalende weide. Ik koesterde alleen 
bouwplannen als ook de nodige ruimte beschikbaar was om een bos aan te planten. Ik ben een echte 
natuurmens en ga dikwijls wandelen. De groen oase, de rust, het fluiten van de vogels, straks heb ik 
dat allemaal in mijn achtertuin.”

Start uniek  
woonproject Puttene 

De werken voor het nieuwe woonproject 
Puttene zijn van start gegaan. Het ge-
meentebestuur wil zo jonge Maarkedal-
lers de kans geven om in eigen gemeente 
betaalbaar te kunnen wonen. Het project 
omvat de bouw van 15 woningen die op 
een centraal park/plein worden aange-
sloten. Er moet een park ontstaan voor 
de ruime buurt, waar ruimte is voor ont-
moeting, spel, rust en ontspanning.

Wekelijks worden creatieve activiteiten met succes afgewerkt.
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Het bestuur van N-VA Maarkedal groeit gestaag. Dit jaar verwelkomen we Emy Elleboog 
uit Etikhove als nieuw bestuurslid van N-VA Maarkedal. N-VA Maarkedal, dat is een 
18-koppig bestuur waarbij iedereen op zijn manier zijn steentje bijdraagt aan de dynami-
sche werking van de partij op lokaal vlak. 

Niet alleen het bestuur maar ook het ledenaantal is de laatste jaren explosief gegroeid. 
Maar er is zeker nog plaats voor vernieuwing en verbreding. Dus als u ons project lokaal 
wenst te ondersteunen, aarzel dan niet en neem contact op met Steve via  
steve.deboever@n-va.be of geef Steve een belletje op 0479/87 66 50.

Ook u kan meewerken, als lid of als bestuurslid

Steve 
De Boever
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Wintercafé Music for Life

ZONDAG 5 MAART 2017
vanaf 11u30 
pc Nukerke

KIPaan ‘t SPIT

MAARKEDAL

Het wordt stilaan een traditie: het kippenfestijn van N-VA Maarkedal.

Op zaterdag 16 december 
2017 organiseert N-VA Maar-
kedal vanaf 18u opnieuw 
een gezellig wintercafé met 
optredens van de Fanfare De 
Bijenkorf Maarkedal en De 
Kluivers en dit ten voordele 
van VZW De Brug (Home 
De Kiezel Etikhove) en Team 
Neushoorn.

Onze werkgroep voor Music 
for Life, bestaande uit Krist 
Van Keirsbilck, Bea Baeskens, 
Viviane Devos en Nadine Van 
Craeynest  is alvast druk bezig 
met de voorbereidingen.

Wij tonen ons 
goed hart,  
U toch ook?

MUSIC FOR… VZW DE BRUG - DE KIEZEL
& TEAM NEUSHOORN

ZATERDAG 16 DECEMBER 2017 VANAF 18U

BINNENKOER CAFÉ PLAN B
ETIKHOVEPLEIN 1

ONZE OPRECHTE DANK AAN:
FANFARE DE BIJENKORF - DE KLUIVERS

DE MEISKES VAN CAFÉ PLAN B


